
 
 

 
 

 Oslo kommune
 Bydel Søndre Nordstrand 
 
 

 

Protokoll 
 
 
 
Utvalg: Miljø- og teknisk komite 
Møtedato: 02.04.2009 
Tidspunkt: 19:00 
Møtested: Rosenholmveien 7, BU-rommet 
  
 
 
Følgende medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Repr Vara for 
Arild Andersson Leder H  
Rune Eriksen Nestleder A  
Tore Rønning Medlem A  
Torill E. Hansen Medlem A  
Erlend Jonassen Medlem SV  
Anne Helen Hjelmerud Medlem F  
Kari Ovesen Haugland Medlem  V  
 
Forfall: 
Ingen. 
 
 
 
Arkivsaksnr.: Saksnr. Tittel 
  Åpen halvtime 
  Godkjenning av innkalling 
  Godkjenning av saksliste 
  Godkjenning protokoll av 26.02.2009 
2008/518 PS 09/12 Varsling av oppstart av planarbeid - Offentlig ettersyn av 

forslag til planprogram - Grønmo-området 
2006/1322 PS 09/13 Nærmiljøutredningen Prosjekt EGE 2010 - Høringsuttalelse 
2006/1322 PS 09/14 Fylkesmannens avgjørelse i klage på rammetillatelse for 

prosjekt EGE 2010 
2009/271 PS 09/15 Mortensrud, felt BJ - varsel om utarbeidelse av 

bebyggelsesplan og mindre vesentlig endring av 
reguleringsplan med anmodning om forhåndsuttalelser 

2008/771 PS 09/16 Gamlelinja borettslag, Midtre Ravnåsen borettslag og 
eiendom 185/55 - Varsel om mindre vesentlig endring av 
reguleringsplan 

 PS 09/17 Orienteringssaker og spørsmål i møte 
 



 
 

 
 

 
Åpen halvtime 
To tilstede. 
Roar Kruse, Mortensrud idretts & kulturpark (MIK), tok ordet til sak 09/12. 
 
Møtet lovlig satt med 7 representanter. 
 
Godkjenning av innkalling 
Innkalling godkjent. 
 
Godkjenning av saksliste 
Sakskart godkjent med følgende tilleggssak og endring: 
 
Gamlelinja borettslag, Midtre Ravnåsen borettslag og eiendom 185/55 - Varsel om mindre 
vesentlig endring av reguleringsplan, satt som sak 09/16 etter forslag fra administrasjonen. 
 
Orienteringssaker og spørsmål i møte, endret fra sak 09/16 til 09/17. 
 
Godkjenning av protokoll 
Protokoll av 26.02.2009 godkjent. 
 
Utdelt informasjon til møtet 

• Oppstart planarbeid – Offentlig ettersyn av forslag til planprogram – Grønmo-
området. Kopi av uttalelse fra Helse- og velferdsetaten (2008/518-6). 

• Kommentarer til ”Forslag til planprogram for Grønmo-området”. Kopi av uttalelse 
fra Grønmoaksjonen (2008/518-8). 

• Trafikksikkerhetstiltak i Holmliaveien. Brev fra Samferdselsetaten til bydelen 
(2008/938-16). 

• Trafikksituasjonen i Øvre Prinsdalsvei/Hauketoveien. Brev fra Morten Oksvold til 
bydelen. 

• Nedleggelse av lysløype i Grønliåsen. Kopi av brev fra Bjørndal 
boligsammenslutning rettet Byråd for miljø og samferdsel (2009/127-4). 

• Navnsetting av gater, veier, plasser m.v. i Oslo – Opplysninger i forbindelse med 
underretninger om vedtak. Brev fra Byrådsavdeling for kultur og utdanning til 
bydelene 1-15 (2006/374-2). 

 

PS 09/12 Varsling av oppstart av planarbeid - Offentlig ettersyn 
av forslag til planprogram - Grønmo-området 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget har ingen merknader til det mottatte varselet og det fremlagte 
planprogrammet. 
 
Behandling i miljø- og teknisk komite, 02.04.2009: 
Protokolltilførsel fra Arild Andersson (H) på vegne av H, A, SV, F, V: 
Komiteen utsetter behandlingen av saken. Saken videresendes til behandling i 
bydelsutvalget. 
 



 
 

 
 

Lederen av komiteen utarbeider et omforent forslag til vedtak som legges frem før 
arbeidsutvalgets møte. 
 

PS 09/13 Nærmiljøutredningen Prosjekt EGE 2010 - 
Høringsuttalelse 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til de konklusjoner som framgår av nærmiljøutredningen og anser 
at det nå foreligger faglige anbefalinger og tungtveiende grunner for ikke å legge 
biogassanlegget til Klemetsrud.  Bydelsutvalget påpeker derfor at det nå må arbeides videre i 
forhold til å utrede alternative plasseringer for biogassanlegget. 
  
Behandling i miljø- og teknisk komite, 02.04.2009: 
Ingen forslag fremmet. 
 
Votering: 
Enstemmig tiltrådt. 
 
Innstilling fra miljø- og teknisk komite: 
Bydelsutvalget slutter seg til de konklusjoner som framgår av nærmiljøutredningen og anser 
at det nå foreligger faglige anbefalinger og tungtveiende grunner for ikke å legge 
biogassanlegget til Klemetsrud.  Bydelsutvalget påpeker derfor at det nå må arbeides videre i 
forhold til å utrede alternative plasseringer for biogassanlegget. 
 

PS 09/14 Fylkesmannens avgjørelse i klage på rammetillatelse for 
prosjekt EGE 2010 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar Fylkesmannens endelige avgjørelse til etterretning. 
 
Behandling i miljø- og teknisk komite, 02.04.2009: 
Ingen forslag fremmet. 
 
Votering: 
Enstemmig tiltrådt. 
 
Innstilling fra miljø- og teknisk komite: 
Bydelsutvalget tar Fylkesmannens endelige avgjørelse til etterretning. 
 



 
 

 
 

 

PS 09/15 Mortensrud, felt BJ - varsel om utarbeidelse av 
bebyggelsesplan og mindre vesentlig endring av reguleringsplan 
med anmodning om forhåndsuttalelser 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget har følgende merknader til det varslede planarbeidet: 
 

1. Bydelsutvalget viderefører tidligere uttalelse om opparbeidelse av fortau langs 
østsiden av Stenbråtveien og tilrettelegging for syklister. 

 
2. Det er positivt at planen tar hensyn til truet naturtype. Bydelsutvalget mener vern mot 

inngrep, eller tiltak i dette området er viktig, og ber om at dette følges opp av 
Friluftsetaten, Plan- og bygningsetaten og forslagstiller i det videre arbeidet. 

 
3. Bydelsutvalget mener det avsatte området til lek må forankres som bestemmelse til 

bebyggelsesplanen. Videre må lekearealet inngå i bestemmelse om utomhusplan, 
med krav om opparbeidelse før brukstillatelse gis. 

 
Når det gjelder kvaliteten på området som er avsatt til lek viser bydelsutvalget til 
Rikspolitiske retningslinjer for å styrke barn og unges interesser i planleggingen som 
blant annet stiller krav til fysisk utforming av arealer og anlegg som skal brukes av 
barn og unge. Denne bes fulgt opp i det videre arbeidet. 

 
Behandling i miljø- og teknisk komite, 02.04.2009: 
Ingen forslag fremmet. 
 
Votering: 
Enstemmig tiltrådt. 
 
Innstilling fra miljø- og teknisk komite: 
Bydelsutvalget har følgende merknader til det varslede planarbeidet: 
 

1. Bydelsutvalget viderefører tidligere uttalelse om opparbeidelse av fortau langs 
østsiden av Stenbråtveien og tilrettelegging for syklister. 

 
2. Det er positivt at planen tar hensyn til truet naturtype. Bydelsutvalget mener vern mot 

inngrep, eller tiltak i dette området er viktig, og ber om at dette følges opp av 
Friluftsetaten, Plan- og bygningsetaten og forslagstiller i det videre arbeidet. 

 
3. Bydelsutvalget mener det avsatte området til lek må forankres som bestemmelse til 

bebyggelsesplanen. Videre må lekearealet inngå i bestemmelse om utomhusplan, 
med krav om opparbeidelse før brukstillatelse gis. 

 
Når det gjelder kvaliteten på området som er avsatt til lek viser bydelsutvalget til 
Rikspolitiske retningslinjer for å styrke barn og unges interesser i planleggingen som 
blant annet stiller krav til fysisk utforming av arealer og anlegg som skal brukes av 
barn og unge. Denne bes fulgt opp i det videre arbeidet. 

 



 
 

 
 

 

PS 09/16 Gamlelinja borettslag, Midtre Ravnåsen borettslag og 
eiendom 185/55 - Varsel om mindre vesentlig endring av 
reguleringsplan 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget har ingen merknader til det mottatte varselet. 
 
Behandling i miljø- og teknisk komite, 02.04.2009: 
Habilitet: 
Arild Andersson (H) stilte spørsmål om Rune Eriksens (A) habilitet fordi han bor i 
Gamlelinja borettslag. Eriksen forlot møtet i forbindelse med avklaringen av 
habilitetsspørsmålet. Komiteen fant han ikke inhabil. Eriksen tok plass for å delta i 
behandlingen av saken. 
 
Til bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Ingen forslag fremmet. 
 
Votering: 
Enstemmig tiltrådt. 
 
Innstilling fra miljø- og teknisk komite: 
Bydelsutvalget har ingen merknader til det mottatte varselet. 
 

PS 09/17 Orienteringssaker og spørsmål i møte 

Behandling i miljø- og teknisk komite, 02.04.2009: 
Informasjon fra Arild Andersson (H): 

• Samferdselsetaten  
Har rettet en forespørsel til lederne av teknisk komite i andre bydeler som tar opp 
hvordan bydelsutvalgene opplever møtet med Samferdselsetaten. 

• Biokraftanlegget 
Nadeem Butt (A), Liv Jorunn Eriksen (SV), Arild Andersson (H) og Rune Eriksen 
(A) har møtt Arbeidsutvalget til Miljø- og samferdselskomiteen og lagt frem bydelens 
synspunkter til saken. 

 
Informasjon fra møtesekretær: 
Gjennomgang av utdelt informasjon. 
 
Møtet ble hevet kl. 20.50 
 
 
 
Arild Andersson 
leder 
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